
Zápis 

 

ze zasedání Školské rady při ZŠ Předín 

konané dne 27.6. 2017 

………………………………………………….. 
 

 

Přítomni:  Mgr. Vídenská Pavla – zástupce školy 

                        Mgr. Suchá Dagmar – zástupce školy 

             Boudová Eva - zástupce zřizovatele          

             Šplíchal Pavel -  zástupce zřizovatele      

  Urbánek Arnošt – starosta obce                                                                              

             Obůrková Martina - zástupce rodičů 

             Ing. Křivanová Pavlína – zástupce rodičů 

 

PROGRAM:  1) personální změny –  

2) prvňáčci 

3) umístění žáků 9. ročníku 

            4) prezentace školy – divadlo, košíková, besip, olympiády, koncerty Pavoučků 

            5) evaluace školy – dotazník pro žáky 

  6) změny v ŠVP a Školním řádu 

   7) školní poradenské pracoviště  

8) projekty          

9) výsledky sběru surovin  

  10) lyžařský výcvik  

  11) školní výlet do zahraničí    

12) oplocení pozemku a sokl 

13) hřiště 

14) opravy v budově školy 

15) bezpečnostní systém v tělocvičně 

  16) připomínky rodičovské veřejnosti 

  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

1. pan učitel Augustin – odchod do důchodu 

2. třídní učitelka Mgr. Pavla Vídenská, 16 žáků 

3. vychází 23 žáků, 15 žáků odchází na maturitní obory, 8 na učební obory 

    slavnostní vyřazení 29.6. v 17 hod ve tvrzi ve Štěměchách 

4. dramatický kroužek při ZŠ Předín  - divadlo  

    pěvecký kroužek – Pavoučci – koncerty v kostele, Den matek, Okříšky a Želetava 

5. vyhodnocení dotazníku pro žáky – bude součástí výroční zprávy 

6. ŠVP – povinný plavecký výcvik pro 3. a 4. ročník 

    Školní řád – širší rozpracování – používání mobilních telefonů, neomluvené hodiny,…. 

7. počet integrovaných žáků 9 a počet asistentů pedagoga 3, preventivní programy,… 

8. Lesy ČR – Hudba ve volném čase – celkové náklady 60.000,- Kč (spoluúčast 10.000,- Kč) 

KÚ Jihlava – vybavení školní kuchyně – celkové náklady 104.000,- Kč (50% spoluúčast) 

MAP ORP Třebíč – materiál do školních dílen 

Ovoce do škol 

Mléko do škol – bude i pro II. stupeň 

9. 11 502 kg starého papíru 

    54 kg víček 

10. pro malý zájem se neuskutečnil 

11. budeme nabízet v příštím školním roce 

12. během prázdnin by se mělo dokončit oplocení pozemku kolem školy 

      a sokl na budově školy z pohledových stran 

13. je v plánu vybudovat hřiště v blízkosti areálu školy, které by mělo sloužit širší veřejnosti 

      a stávající školní hřiště by se v budoucnu mělo vylepšit 

14. během školního roku probíhalo několik stavebních prací ve spolupráci se SŠ stavební v Třebíči 

– budovalo se sociální zázemí u tělocvičny + výmalba 

15. i budova s tělocvičnou byla během tohoto školního roku zabezpečena se vstupem na čip 

     (důvod – kontrola nad využíváním tělocvičny mimo vyučování) 

16. bez připomínek 

 

 

     Zápis provedla dne 27. 6. 2017                     Mgr. Dagmar Suchá 

                        

 


